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Airfel-KFR26W/BP3N8-X133(RD0)-GW-0301 
(Airfel客牌分体9K-24K通用信息卡,
土耳其语+英语)

Technical requirements(Ver. C,2017-03)
1. This manual(or similar material) is ___brand, which is to change the basic manual's trade mark, model and data.
(Or: providing edition to new customer  )

2. The front page and inside page trade mark are dimensioned  in the drawing above(or similar material) , the color is Pantone:
(undimensioned font and pattern  printing color is black)

3. The manual's dimension is:(directly list the actual dimension width * hight,common occasion is )
4. This manual is available to the ___brand's _____unit.
5. Finished manuals shall comply with the relevant requirements QMG-J53.021 technical requirementsfor Product Manual.
6. Materials subject to ROHS shall comply with QML-J11.006 Technical Standard for Restricted Hazardous Substance in the Products of MIDEA.

16122000A70295

1.此为客牌“Airfel”产品信息卡,为客户全新提供版本。
2.产品信息卡印刷颜色为黑色。正反面印刷。
3.该信息卡的幅面大小为：A5,并在背面右下角印刷物料编码。
4.适用于客牌“Airfel”的机型。
5.产品应符合QMG-J53.021《产品说明书技术条件》的有关要求。
6.有ROHS指令要求的物料应符合美的企业标准QML-J11.006《产品中限制使用

有害物质的技术标准》。
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